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Afdeling: Vastgoed en Infrastructuur Voorstelnr. <Neem dossiernr over uit Ibabs>
Behandelaar: Kokx, Monique Barneveld,      
Telefoonnummer: 463 Portefeuillehouder: D.J. Dorrestijn-Taal

Ter kennisname naar de raad Op overzicht Bestaand beleid (website)
     Nummer beleidsproduct:       

Onderwerp: Voortgangsmemo groene schoolpleinen

Gevraagde beslissing:
1. In te stemmen met bijgaande memo voor de raad.
2. De memo ter informatie aan de raad aan te bieden (rubriek B).    

1. Inleiding
Vanuit de raad zijn vragen gesteld over de voortgang betreffende het project groene schoolpleinen. In deze 
memo wordt de stand van zaken toegelicht. 

2. Beoogd effect
a) Meetbaar effect
raad op de hoogte
b) Maatschappelijk effect

3. Argumenten
nvt
4. Kanttekeningen
nvt
5. Financiën
nvt
6. Uitvoering

Planning: 
Begin 2021 wordt een projectplan voorgelegd aan de raad.
Communicatie:
nvt
Evaluatie/controle
nvt

7. Bijlagen
memo Voortgang project Groene schoolpleinen



Raadsmemo Groene schoolpleinen

Datum: 7 december 2020

Onderwerp: Voortgang project Groene schoolpleinen

Ter attentie van: De raad

Afzender: College van Burgemeester en Wethouders

Portefeuillehouder: D. Dorrestijn-Taal

Mail behandelaar l.lettink@barneveld.nl Telefoonnummer 06-21467616

Samenvatting
Graag informeren wij u over de stand van zaken en de voortgang met betrekking 
tot het project groene schoolpleinen.

Doel
Het tussentijds informeren en de komende acties benoemen.

Inhoud memo
Per 1 oktober is een projectleider groene schoolpleinen gestart met als doel om 
de scholen in de gemeente Barneveld te motiveren en te ondersteunen bij het 
vergroenen van de schoolpleinen. De schoolpleinen zijn in eigendom van de 
scholen en de scholen zijn ook zelf verantwoordelijk voor de organisatie, 
financiering en uitvoering van een groen schoolplein. Maar de projectleider kan 
meedenken, adviseren en contacten leggen met partijen (zowel intern als extern) 
die kunnen bijdragen aan het gewenste resultaat; een groen(er) schoolplein met 
aandacht voor onder andere natuurlijk spelen, klimaatadaptatie (voorkomen 
hittestress en wateroverlast op het schoolplein) en biodiversiteit. 

In het coalitieakkoord wordt de wens uitgesproken om schoolpleinen in 
samenspraak met de schoolbesturen te vergroenen en, waar mogelijk, na 
schooltijd open te stellen voor kinderen uit de directe omgeving. Het 
speelbeleidsplan (2016-2025) voorziet voor een groot deel van de gemeente in 
genoeg speelplekken, zowel formeel als informeel, voor alle doelgroepen (van 3-
18 jaar) en deze speelplekken zijn of worden het komende jaar gerealiseerd. Het 
openstellen van een schoolplein is dus voor het voldoen aan een gevarieerd 
openbaar basisvoorzieningenniveau niet nodig, maar kan wel een extra 
aanvulling zijn op het speelbeleidsplan. De randvoorwaarden (wettelijke 
bepalingen, onderhoud, vandalisme) worden op dit moment onderzocht. Daarbij 
de opmerking dat, ook al zitten er veelal (lage) hekken om de scholen, de meeste 
basisschoolpleinen door de scholen ook na schooltijd open gesteld worden voor 
kinderen uit de buurt.  
 



Inmiddels is ook gestart met het inventariseren van de mate van vergroening van 
de 35 basisscholen en 3 scholen voor voortgezet onderwijs. Uit een eerste 
inventarisatie blijkt dat 14 scholen een in meer of mindere mate groen schoolplein 
hebben, 10 scholen hebben verbouw- of nieuwbouwplannen en willen op dat 
moment een groen schoolplein aanleggen, 4 scholen hebben al iets vergroend 
maar willen meer, 2 scholen zitten in de ontwerpfase en 8 scholen hebben geen 
groen schoolplein en nog geen plannen. 

Alle scholen zijn of worden de komende weken benaderd om (verder) kennis te 
maken en de behoeftes te bevragen. Waar kan de gemeente ondersteunen, 
tegen welke problemen lopen zij aan, waar zouden de scholen het geld voor 
willen inzetten, welke overige vragen zijn er? 

Vervolg
De resultaten van de inventarisatie en de gesprekken met de scholen worden 
verwerkt in een projectplan, waarin de kaders worden vastgesteld waarbinnen we 
de scholen kunnen ondersteunen met het vergroenen van de schoolpleinen en 
hoe we de € 60.000,-- die door de raad beschikbaar is gesteld, kunnen inzetten.  

Begin 2021 zal het projectplan aan de raad worden voorgelegd. 


